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Vragen van het lid Neppérus (VVD)
aan de staatssecretaris van
Volksgezondheid, Welzijn en Sport
over vrijspraak voor de atleet S. V.
(Ingezonden 1 februari 2010)

1
Hebt u kennisgenomen van het
bericht over vrijspraak voor de atleet
S. V. omdat is gebleken dat het
betrokken dopinglaboratorium in
Duitsland onzorgvuldig heeft
gehandeld?1

2
Wat vindt u ervan dat er naast goede
laboratoria kennelijk ook laboratoria
bij controles betrokken zijn die niet
goed werken?

3
Zijn u meer gevallen bekend waar
duidelijk werd dat een laboratorium
bij dopingtesten slordig werkte?

4
Wilt u stappen ondernemen richting
de World Anti-Doping Agency
(WADA), die mede met subsidie van
Nederland werkt, om nog kritischer te
zijn op de in te schakelen laboratoria?

1 Nu.nl, 29 januari 2010: «Vroemen weer
vrijgesproken van doping».
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